
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ:   

1. Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

2. Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 

3. Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

4. Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

5. Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

6. Τον κ. Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

 

Θέμα: «Σχετικά με την άμεση ανάγκη κρατικής παρεμβάσεως για την 

αποκατάσταση των ζημιών στην ακτογραμμή Αντιρρίου του Νομού 

Αιτωλοακαρνανίας» 

 

Από το έτος 2021 και εντεύθεν έχει παρατηρηθεί  επιδείνωση της ήδη 

παρατηρηθείσας διαβρώσεως στην ακτογραμμή που βρίσκεται κατά μήκος του 

παραλιακού μετώπου Αντιρρίου-Μακύνειας-Ρίζας, με αποτέλεσμα να κινδυνεύουν 

άμεσα τόσο οι κάτοικοι της περιοχής όσο και οι περιουσίες τους κινητές ή ακίνητες.  

Προξενεί αλγεινή  εντύπωση ότι παρά το γεγονός της άμεσης κινητοποίησης 

των πληγέντων πολιτών τόσο σε αυτοδιοικητικό όσο και σε επίπεδο κεντρικής 

διοικήσεως, οι αρμόδιοι φορείς και τα όργανα τους δεν έχουν προβεί σε καμία ενέργεια 

για την αντιμετώπιση του προβλήματος.  

Η διάβρωση δε, είναι τόσο έντονη και εμφανής που δημιουργεί προβλήματα 

ακόμα στην αγκυροβόληση των πλοίων σε παρακείμενους λιμένες. Πέραν τούτου 

κανείς δεν μπορεί να εξασφαλίσει τι μπορεί να συμβεί σε ενδεχόμενη έντονη καταιγίδα 

ή άλλο φυσικό φαινόμενο που τυχόν θα πλήξει την αφορούσα περιοχή.   

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Πού οφείλεται η προφανής κωλυσιεργία αναφορικά με την επίλυση του 

ανωτέρω προβλήματος; 
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2. Ποιος είναι τελικώς ο αρμόδιος ή οι αρμόδιοι Υπουργοί, οι οποίοι οφείλουν 

να μεριμνήσουν και για ποιους λόγους δεν το έχουν πράξει μέχρι σήμερα; 

3. Θα λάβει χώρα αυτοψία και διενέργεια σχετικής μελέτης για την 

αποκατάσταση της ζημίας; 

4. Το αρμόδιο Υπουργείο προβλέπει την πίστωση των αναγκαίων χρηματικών 

ποσών στους αρμόδιους Ο.Τ.Α και ποιο Υπουργείο διαχειρίζεται εν πάση 

περιπτώσει  τους απαραίτητους πόρους είτε αυτοί προέρχονται από το ΕΣΠΑ 

2021-2027 είτε από έτερους φορείς και εθνικά προγράμματα στήριξης; 

5. Σε ποιες ενέργειες έχουν προχωρήσει οι ερωτώμενοι κ.κ. Υπουργοί και τα 

επιτελεία τους για να εξασφαλιστεί η ασφάλεια των κατοίκων και των 

περιουσιών τους;  

 

 

 

Αθήνα 23/10/2023 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 




